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Schriftelijke vragen  
 

(inwinnen van informatie) 
 
 

Artikel 35 Reglement van Orde 

 
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een 

toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge 
beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor gestelde worden 
per omgaande aan de indiener teruggestuurd. 

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo 
spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college of de 
burgemeester worden gebracht. 

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig 
dagen nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in de 
eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen kan 
plaatsvinden, stelt het verantwoordelijk lid van het college of de burgemeester de 
vragensteller hiervan gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt 
waarbinnen beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord. 

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de griffier 
aan de leden van de raad toegezonden. 

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende raadsvergadering 
en bij mondelinge beantwoording in dezelfde raadsvergadering, na de behandeling van de 
op de agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen omtrent het door de 
burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad anders beslist. 
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Aan de voorzitter van de gemeenteraad. 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden. 
 
Zomer 2018 heeft de raad de gewijzigde Huisvestingsverordening vastgesteld. Dit nadat er 
diverse klachten van inwoners waren binnengekomen omtrent woningen die gebruikt worden voor 
het huisvesten van arbeidsmigranten. De nieuwe verordening zou meer handvaten moeten bieden 
om handhavend op te treden en nieuwe aanvragen op basis daarvan te beoordelen. 



 

- 2 - 

Onlangs uitte een inwoner, afkomstig uit de Staatsliedenbuurt, zijn zorgen (middels een 
ingekomen brief in de Klaroen) omtrent deze situatie waarbij inwoner benadrukt niets tegen deze 
bewoners te hebben, te meer de overlast die wordt ervaren. Bewoners worden daar bij tijd en wijle 
ook op aangesproken. Bij navraag blijken er minimaal 14 woningen (welke verdeeld zijn over de 
Groen van Prinstererstraat, Troelstrastraat, Johan de Wittstraat en Johan van 
Oldenbarneveltstraat) bestemd te zijn voor arbeidsmigranten. Briefschrijver en meerdere inwoners 
uit deze wijk maken zich al langere tijd ernstig zorgen over de leefbaarheid van de wijk. Te weten 
geluidsoverlast, staat van onderhoud, parkeerdrukte, obstakels in brandgangen etc. De staat en 
bewoning van de flats aan het Boerenpad, welke in eigendom zijn van Woonkracht10, werken ook 
niet in het voordeel. Een wijkschouw kan mogelijk bijdragen aan het erkennen van 
bovengenoemde problematiek. De SGP-fractie realiseert zich dat bovengenoemde situatie zich in 
meerdere wijken voordoen. 
 
Gelet op bovenstaande heeft de SGP-fractie de volgende vragen: 
 

- Zijn alle woningen die bewoond worden door arbeidsmigranten bekend bij de gemeente? 
 

- Welke acties heeft de gemeente ondernomen na implementatie van de nieuwe 
verordening? Welke acties zijn uitgezet om wijken zoals bovengenoemd ook te laten 
voldoen aan de verordening? 
 

- Zijn er na vaststelling van de nieuwe verordening nieuwe aanvragen ingediend? Zo ja, 
hebben er ook afwijzingen plaatsgevonden op basis van de nieuw vastgestelde 
verordening? 

 
- Is het college gekend in bovengenoemde situatie en wordt de daarin uitgesproken zorg 

herkent? 
 

- Zou de gemeente het initiatief willen nemen tot het doen van een wijkschouw, dat in 
gezamenlijkheid met bewoners, verhuurders van genoemde woningen en Woonkracht10? 

 
- Welke rol kan Woonkracht10, in samenspraak met de gemeente, vervullen om te zorgen 

dat de leefbaarheid in deze wijk verhoogd wordt? 
 
Gevraagd wordt de vragen mondeling te beantwoorden. 
 
 
Ondertekening en naam: 
Jaco Brand, SGP Alblasserdam  

 
 


